
Městský obvod – statutární město Pardubice  
Úřad městského obvodu Pardubice V 
Češkova 22, 530 02 Pardubice 

  
 

Zápis z jednání Komise pro strategii a rozvoj obvodu ze dne 9. 1. 2023 
 
 
Přítomni: Ing. Jakub Kutílek, Michal Scholze, Bc. Petr Dufek, Ing. Hana Demlová, Martin Štefka, Jiří Matouš 
 
Omluveni: Ing. Pavol Škuliga 
 
Komise byla usnášeníschopná 
 

 
1) Zahájení jednání 
2) Představení a debata k Plánu udržitelné městské mobility (ParduPlánu) a parkovací politice (host Ing. Martin 
Ptáček) 
3) Zpevnění cesty v dukelském lesoparku 
4) Získání parcely 2511/30 v ulici Na Spravedlnosti 
5) Program rozvoje MO Pardubice V – úvodní diskuze 
6) Podněty členek a členů komise 
7) Různé 
 
 
1) Zahájení jednání 

● přítomno 6/7, zahájeno v 16.32 

● omluveni: Škuliga 

● nepřítomni: –  

● ověřovatelé dnes: Dufek, Štefka  

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka 

PRO PRO PRO PRO PRO – PRO 

Hlasování 6–0–0, návrh byl přijat 
 

● zápis z minula – bez námitek, schválený 

 
● program dnes: 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka 

PRO PRO PRO PRO PRO – PRO 

Hlasování 6–0–0, návrh byl přijat 
 

2) Představení a debata k Plánu udržitelné městské mobility (ParduPlánu) a parkovací politice (host Ing. Martin 
Ptáček) 

● na základě omluvenky a prosby pana Škuligy bylo dohodnuto přesunutí na některé z dalších jednání komise 

● web ParduPlánu: https://parduplan.cz/ 

● brožura (24 stran): https://parduplan.cz/brozura-parduplanu-je-venku/ 

● Analytická část, Příloha B – Dopravní průzkumy 

○ https://parduplan.cz/wp-content/uploads/2021/08/Priloha-B-Dopravni-pruzkumy_v2.1.pdf 

○ str. 61–63 průzkum odstavování vozidel na sídlištích Višňovka a Dukla, realizován před rekonstrukcí 

vnitrobloku H 

● rozprava: 

https://parduplan.cz/
https://parduplan.cz/brozura-parduplanu-je-venku/
https://parduplan.cz/wp-content/uploads/2021/08/Priloha-B-Dopravni-pruzkumy_v2.1.pdf


○ Hošková – dotaz na aktuálnost průzkumů 

○ Štefka – dotaz na možnost využití dat z registru 

○ proběhla diskuze nad konceptem návrhu úprav Jiránkova 2209–2211 

 
3) Zpevnění cesty v dukelském lesoparku 

● materiál zaslán s pozvánkou 

● návrh usnesení: 

Komise pro strategii a rozvoj obvodu, životní prostředí a dopravu 
doporučuje RMO 
zajistit ve spolupráci s Magistrátem města Pardubic přípravu a realizaci zpevnění (vyasfaltování) cesty v dukelském 
lesoparku, která vede podél dětského dopravního hřiště do prostoru mimoúrovňové křižovatky u Parama, a to v 
délce cca 240 metrů. 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka 

PRO PRO PRO PRO PRO – PRO 

Hlasování 6–0–0, návrh byl přijat 
 

4) Získání parcely 2511/30 v ulici Na Spravedlnosti 
● materiál zaslán s pozvánkou 

● návrh usnesení: 

Komise pro strategii a rozvoj obvodu, životní prostředí a dopravu 
doporučuje RMO 
požádat Odbor majetku a investic Magistrátu města Pardubic o zahájení jednání o získání parcely p.č. 2511/30 v 
k.ú. Pardubice do vlastnictví města. 

Kutílek Dufek Hošková Matouš Scholze Škuliga Štefka 

PRO PRO PRO PRO PRO – PRO 

Hlasování 6–0–0, návrh byl přijat 
 

5) Program rozvoje MO Pardubice V – úvodní diskuze 
● s pozvánkou zaslán Program rozvoje s plněním za rok 2021 

● Kutílek – návrh postupu: 

○ pořídit ve spolupráci s odborníky nový komplexní strategický dokument na místo stávajícího 

○ „Programu rozvoje městského obvodu“, který umožní získat dostatečný výhled, zjistit výzvy a 

sjednotit si cíle našeho MO v následujících letech 5 až 10 letech 

● praxe v předchozích letech: 

○ Dufek – vznikl po vzniku obvodu, plnění je konstatování, byl přínosem při revitalizacích, už nefunguje 

tak dobře 

● Dufek pošle upravenou formu z dřívějška 

● Kutílek navrhne novou formu a nový přístup 

 
6) Podněty členek a členů komise 

● Kutílek (z minula k dořešení): 

○ bytové domy K Dolíčku – Kutílek inicioval seminář pro městské obvody, jak využívat práv účastníka 

územního řízení, bude inforomovat 

○ Stará vojenská plovárna – na ZMO zazněl požadavek na zapojení komise i zastupitelů, Kutílek 

dohodne se starostou projednání na komisi za účasti zastupitelů 

○ Bobr – Kutílek dohodne se starostou 

○ Masarykova kasárna – Kutílek poptá na městě 

○ Terminál jih – Kutílek poptá na městě 

○ Areál železničního pluku – bude záležet na novém územním plánu 

○ přestavbové území Na Spravedlnosti – Dufek zkusí získat další informace 



○ Dukla sportovní – není aktuální 

 
7) Různé 

● prosincové zastupitelstvo schválilo odměny pro nezastupitele v komisích ve výši 700 Kč/měsíc od ledna 2023 

● přespříští jednání v březnu 

○ z důvodu kolize s jarními prázdninami byl dohodnut přesun termínu z 6.3. na 27.2. 

● příští jednání 

○ termín 6.2. od 16.30 h 

○ témata: krajinný návrh Dražkovice (hosté: Marková, Nadrchal, Rejda), návrh finančního pokrytí 

investičních akcí ve změně rozpočtu MO, náhrada za místní komise, případně další aktuální témata z 

výše uvedených 

● podněty občanů (Štefka): 

○ jihovýchodní obchvat neobsahuje protihlukové stěny a protisvětelnou clonou – nutno jednat s ŘSD 

○ přechody v Dražkovicích po vyznačení cyklopruhů nenavazují na autobusové zastávky – připraví na 

příště 

 
konec jednání 18.08 
 
 
Ověřil: Bc. Dufek Petr, Martin Štefka 


